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14.01.16 Gustav Bahus stilte spørsmål om kvifor ein prioriterer 
oppsetting av ny mur langs Lepsøyvegen når vegen skal 
leggast om innan vinteren er over.

Januar

10.02.16 Geir Angeltveit stilte spørsmål om kva planar Skyss og 
opplæringsavdelinga har for å sikre tilgjengeleg 
kollektivtilbod for elevane i fylket, som gjev dei reell 
valmogelegheit 

Desember RS --/16 til Misa
01.12.16

10.02.16 Geir Angeltveit stilte spørsmål om ein kan få avklart
vegstatus på Storesvingen mot Rubbestadneset på Bømlo,
og om det er mogeleg å få veglys som eit trafikksikrings-
tiltak for syklistar og gåande.

Januar

07.04.16 Marthe Hammer stilte spørsmål om kor mange bruer som 
er tilrettelagt for gåande og syklande, og kva som kan 
gjerast for å få dei tilrettelagt for det, og kostnadene med 
dette.

Januar

07.04.16 Roald Kvamme stilte spørsmål om korleis Hfk sin 
lærlingeklausul blir praktisert i nye kontraktar for 
bussanbod.

Desember RS --/16 til Misa
01.12.16

02.06.16 Jon Askeland ba om administrasjonen sin vurdering av 
problemstillingar knytt til tømmertransport

Januar

06.09.16 Gustav Bahus bad om status frå Skyss om kapasiteten på 
Jondal-Tørvikbygd

Desember RS --/16 til Misa
01.12.16

06.09.16 Marthe Hammer ba Statens vegvesen gjere greie for tiltak 
på Rv13 på kort og lang sikt, og om trafikklys kan vere 
teneleg på dei verste strekka

Desember RS --/16 til Misa
01.12.16



Side 2/2

06.09.16 Gustav Bahus stilte spørsmål om ansvaret for dei 
økonomiske tapa for 3.part ved rutinemessig beslaglegging 
av førerkort i tilfelle kor det er vegen som gjev etter

Januar

06.10.16 I handsaminga av RS 72/16 – svar på spørsmål om 
studentrabatt, stilte Rasmus Laupsa Rasmussen spørsmål 
om kva det vil koste å ta vekk aldersgrensa på 
studentrabatt

Desember RS --/16 til Misa 
01.12.16

06.10.16 Astrid Byrknes ba om ein stipulert kostnad på å få kontroll 
på det etterslepet ein har på vedlikehald på haldeplassar

Desember RS --/16 til Misa 
01.12.16

06.10.16 Gustav Bahus synte til trafikksikringsplan for Masfjorden 
kommune og stilte spørsmål om å få lys i tunnelane på 
Fv57, Fv379 og Fv383

Desember RS --/16 til Misa 
01.12.16

03.11.16 Rasmus Laupsa Rasmussen stilte spørsmål om korleis 
fylkeskommunen på best mogeleg måte kan profilere 
snøggbåten i Sunnhordland som eit reiselivsprodukt

Desember RS --/16 til Misa 
01.12.16

03.11.16 Marthe Hammer stilte spørsmål om ferjekapasiteten på 
sambandet Kvanndal-Utne, kva som kan gjerast på kort og 
lang sikt for å betra tilhøva, og om kva ansvar 
ferjeselskapet har for å få trafikken unna

Desember RS --/16 til Misa 
01.12.16 

03.11.16 Marthe Hammer ba om ei orientering til Misa om kostnader 
ved nye ferjekontrakter

Desember RS --/16 til Misa 
01.12.16


